

**THE BROADCASTING
ARBITRATOR**



**L'ARBITRE EN MATIÈRE DE
RADIODIFFUSION**

**Suite 5300
Toronto-Dominion Bank Tower
Toronto, Ontario
M5K 1E6**

**Tel: 416-601-7620
Fax: 416-868-0673
Cell: 647-588-7620**

**Bureau 5300
Tour Toronto-Dominion Bank
Toronto (Ontario)
M5K 1E6**

**Tél. : 416-601-7620
Télec. : 416-868-0673
Cell. : 647-588-7620**

**REALLOCATION OF PAID TIME
ALLOCATED TO A DEREGISTERED
PARTY**

Pursuant to subsection 340(1) of the *Canada Elections Act*, if a registered party to which broadcasting time has been allocated is subsequently deregistered, I am required to convene the representatives of the remaining registered parties and eligible parties to which broadcasting time has been allocated for the purpose of reallocating the deregistered party's broadcasting time.

The Newfoundland and Labrador First Party was deregistered as of January 31, 2011, which led to a deduction of seven minutes from the total broadcasting time allocation.

In view of this, on February 4, 2011, I sent a notice to all the parties to convene the parties by conference call in order to discuss the reallocation of the time in question (an earlier notice had, by human error, not been received by the parties).

In that notice, I proposed to reallocate the seven minutes by simply adding thirty seconds to the time allocated to the 14 parties receiving the smallest

**NOUVELLE RÉPARTITION DU TEMPS
D'ÉMISSION PAYANT ATTRIBUÉ À UN
PARTI POLITIQUE RADIÉ**

En vertu du paragraphe 340(1) de la *Loi électorale du Canada*, lorsqu'un parti enregistré est radié après la répartition du temps d'émission entre ce parti et les autres partis admissibles, je suis tenu de convoquer une réunion des représentants des partis toujours enregistrés et des partis admissibles afin de répartir le temps d'émission qui était attribué au parti politique radié.

Le Newfoundland and Labrador First Party a été radié le 31 janvier 2011, ce qui a soustrait sept minutes au total du temps d'émission réparti.

Dans un avis envoyé le 4 février 2011, j'ai donc convié tous les partis à une conférence téléphonique afin de discuter d'une nouvelle répartition du temps en question (un avis envoyé antérieurement n'avait pas été reçu par les partis dû à une erreur humaine.)

Dans cet avis, j'ai proposé de répartir les sept minutes simplement en ajoutant trente secondes au temps attribué aux 14 partis qui reçoivent le

amount of time. Under this proposal, the remaining five parties would be unaffected.

The conference call took place on February 10, 2011. Five parties participated in the call and two parties sent me comments by e-mail. Only one party objected to my proposal.

Accordingly, I have adopted the proposal as set forth in the notice of February 4, 2011. The resulting allocation is set out in the appendix to the attached order.

Toronto, February 17, 2011

moins de temps d'émission. Les cinq autres partis ne seraient pas touchés par cette proposition.

La conférence téléphonique a eu lieu le 10 février 2011. Cinq partis ont participé à l'appel et deux partis m'ont fait parvenir leurs commentaires par voie de courriel. Seulement un parti s'est opposé à ma proposition.

Par conséquent, j'ai adopté la proposition formulée dans l'avis du 4 février 2011. La répartition qui en résulte figure en annexe.

Toronto, le 17 février 2011

L'arbitre en matière de radiodiffusion,

**Original signed by / Original signé par
Peter Grant**

Peter S. Grant
The Broadcasting Arbitrator

**THE BROADCASTING
ARBITRATOR**



**L'ARBITRE EN MATIÈRE DE
RADIODIFFUSION**

Suite 5300
Toronto-Dominion Bank Tower
Toronto, Ontario
M5K 1E6

Tel: 416-601-7620
Fax: 416-868-0673
Cell: 647-588-7620

Bureau 5300
Tour Toronto-Dominion Bank
Toronto (Ontario)
M5K 1E6

Tél. : 416-601-7620
Télec. : 416-868-0673
Cell. : 647-588-7620

REALLOCATION OF PAID TIME

Order

Following the convening of the registered and newly eligible parties pursuant to subsection 340(1) of the *Canada Elections Act*, I hereby allocate the broadcasting time to be made available under sections 335 and 339 of the Act on the basis set forth in the Appendix.

February 17, 2011

**NOUVELLE RÉPARTITION DU TEMPS
D'ÉMISSION PAYANT**

Ordonnance

Après la convocation des partis enregistrés et des nouveaux partis admissibles conformément au paragraphe 340(1) de la *Loi électorale du Canada*, j'alloue par la présente le temps d'émission à libérer aux termes des articles 335 et 339 de la Loi de la façon décrite à l'annexe.

Le 17 février 2011

L'arbitre en matière de radiodiffusion,

**Original signed by / Original signé par
Peter Grant**

Peter S. Grant
The Broadcasting Arbitrator

APPENDIX

**Allocation of Broadcasting Time to
Be Made Available by Every Broadcaster
Under the *Canada Elections Act*
for Purchase by Registered Parties and Newly
Eligible Parties, as Determined by the Broadcasting
Arbitrator under Subsection 340(1) of the Act**

Toronto, February 17, 2011

ANNEXE

**Répartition du temps d'émission devant être
libéré par tout radiodiffuseur aux termes de la *Loi
électorale du Canada* pour achat par les partis
enregistrés et les nouveaux partis admissibles, tel
qu'établie par l'arbitre en matière de
radiodiffusion conformément au paragraphe 340(1)
de la Loi**

Toronto, le 17 février 2011

Political Party	Minutes:Seconds	Parti politique	Minutes:Secondes
Conservative Party of Canada	103:00	Parti conservateur du Canada	103:00
Liberal Party of Canada	69:30	Parti libéral du Canada	69:30
New Democratic Party	48:00	Nouveau Parti démocratique	48:00
Bloc Québécois	36:30	Bloc Québécois	36:30
Green Party of Canada	23:30	Le Parti Vert du Canada	23:30
Christian Heritage Party of Canada	9:30	Parti de l'Héritage Chrétien du Canada	9:30
Marxist-Leninist Party of Canada	9:30	Parti Marxiste-Léniniste du Canada	9:30
Communist Party of Canada	8:30	Parti communiste du Canada	8:30
Libertarian Party of Canada	8:30	Parti Libertarien du Canada	8:30
Canadian Action Party	8:00	Parti action canadienne	8:00
Animal Alliance Environment Voters Party of Canada	7:30	Animal Alliance Environment Voters Party of Canada	7:30
First Peoples National Party of Canada	7:30	First Peoples National Party of Canada	7:30
Marijuana Party	7:30	Parti Marijuana	7:30
People's Political Power Party of Canada	7:30	Pouvoir Politique du Peuple du Canada	7:30
Progressive Canadian Party	7:30	Parti Progressiste Canadien	7:30
Rhinoceros Party	7:30	Parti Rhinocéros	7:30
Western Block Party	7:30	Western Block Party	7:30
Pirate Party of Canada	6:30	Parti Pirate du Canada	6:30
United Party of Canada	6:30	Parti Uni du Canada	6:30
Total	390:00	Total	390:00